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Abstract (en)
The bridge abutment comprises a transverse low wall 1 having a passage opening 2 to receive an end of a pipe, and a lateral gutter 3 having a wall
fixed to the low wall and partially surrounding the opening 2 in order to ensure continuity of the stream of water between the opening and the ditch.
The low wall comprises at its top part a transverse beam 4 projecting towards the lateral gutter, and the wall of the lateral gutter is connected to the
transverse beam 4. <IMAGE>

Abstract (fr)
La tête de pont selon l'invention comporte un muret transversal 1 présentant une ouverture de passage 2 pour recevoir une extrémité d'une buse, et
un caniveau latéral 3 ayant une paroi fixée au muret et entourant partiellement l'ouverture 2 pour assurer une continuité du fil d'eau entre l'ouverture
et le fossé. Le muret comporte à sa partie supérieure une poutre transversale 4 en saillie vers le caniveau latéral, et la paroi du caniveau latéral
rejoint la poutre transversale 4.
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